
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – maj 2025 r. 

23 kwietnia – w Kunowie odbyło się spotkanie mieszkańców z potencjalnym inwestorem 

planującym budowę czterech turbin wiatrowych. 

25 kwietnia – odbyła się uroczystość „Złotych Godów” w CKiR. Udział wzięło 8 par 

małżeńskich, które w 2024 r. świętowały 50-lecie małżeństwa. 

5-6 maja – w Świnoujściu odbył się „Konwent wójtów, burmistrzów i prezydentów miast 

województwa zachodniopomorskiego”. Jak zawsze podczas konwentu poruszone zostało wiele 

tematów, m.in. fundusze europejskie, transport publiczny, gospodarka odpadami, ochrona 

ludności i nowe obowiązki gmin wynikające z nowej ustawy, planowanie przestrzenne. 

6 maja – spotkanie w starostwie powiatowym ws. budowy drogi S10 – tematem była kwestia 

stanu gminnych i powiatowych dróg, z których będzie korzystał wykonawca; w spotkaniu 

uczestniczyła p. wicewójt. 

8 maja – dokonaliśmy oficjalnego otwarcia dróg w Morzyczynie na tzw. rekreacji. W 

uroczystości wziął udział Marszałek Olgierd Geblewicz, radni sejmiku Anna Nowak i Marcin 

Przepióra, radni i sołtysi gminy Kobylanka oraz przedstawiciel wykonawcy. Wartość robót 

zamknęła się kwotą 5 374 640,55 zł,  z tego dofinansowanie z PROW wyniosło 3 378 266 zł. 

W rezultacie tej inwestycji  wybudowaliśmy bądź przebudowaliśmy ok. 1,7 km dróg, 

wybudowaliśmy  400 mb chodnika, powstały też 64 miejsca parkingowe. Skablowaliśmy także 

linię elektryczną napowietrzną i przebudowaliśmy zjazd na drogę powiatową.  

9 maja – spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji Sławomirem Boberem ws. 

dodatkowych patroli policji w sezonie letnim. Komendant zwrócił się z prośbą o 

dofinansowanie służb. 

10 maja – w amfiteatrze w Morzyczynie odbyły się powiatowe obchody Dnia Strażaka. 

Dziękuję wszystkim współorganizatorom, wydarzenie było bardzo pozytywnie ocenione przez 

uczestników. 

14 maja – spotkanie z prezesem WFOŚ Waldemarem Miśko ws. terenów nad Miedwiem. 

Prowadzimy rozmowy w tej sprawie, natomiast jest rzeczą pewną, że nie ma możliwości, 

byśmy odzyskali te tereny nieodpłatnie. Jedyną szansą jest zamiana na inne działki należące do 

gminy. Przedstawiliśmy propozycję kilkunastu nieruchomości, oczekujemy na stanowisko 

WFOŚ. W przypadku akceptacji naszych propozycji przedłożę stosowny projekt uchwały. 

14 maja – odbyło się zebranie wiejskie w Morzyczynie; mieszkańcy dokonali zmian w 

przeznaczeniu środków z funduszu sołeckiego. 

15 maja – spotkanie z prezesem firmy Asprod ws. inwestycji na terenie objętym planem 

zagospodarowania przestrzennego przy stacji elektroenergetycznej w Morzyczynie. Została 

przedstawiona propozycja kolejnego spotkania z radnymi. 

15 maja – w Niedźwiedziu odbyły się konsultacje w sprawie realizowanej aktualnie inwestycji 

budowy sieci kanalizacji sanitarnej. Mieszkańcy mieli możliwość zapoznania się z koncepcją 

projektową i uzgodnienia lokalizacji przyłączy do swojej nieruchomości. W spotkaniu oprócz 

projektanta wzięła udział p. wicewójt. 



20 maja – wraz z p. wicewójt spotkałyśmy się z Wicemarszałkiem Jakubem Kowalikiem. 

Rozmowa dotyczyła inwestycji budowy ścieżki rowerowej z Kobylanki do Reptowa oraz 

poprawy bezpieczeństwa na odcinku ul. Szkolnej przy Osiedlu Makowym w Kobylance – tj. 

budowy chodnika lub wyznaczenia przejścia dla pieszych.  

21 maja – odbyło się zebranie wiejskie w Niedźwiedziu; mieszkańcy dokonali zmian w 

przeznaczeniu środków z funduszu sołeckiego.  

22 maja – w sądzie apelacyjnym odbyła się rozprawa z powództwa jednego z prywatnych 

przedszkoli na terenie gminy. Proces trwa od roku 2021, kiedy przedszkole złożyło pozew 

przeciwko gminie o zaniżoną dotację w latach 2012-2016. Suma żądania wynosi ok. 0.5 mln 

zł. W pierwszej instancji przegraliśmy tę sprawę i złożyliśmy apelację – bardzo długo (blisko 

dwa lata) czekaliśmy na wyznaczenie terminu rozprawy. Jednak wyrok nie zapadł, gdyż strona 

powodowa złożyła wniosek dowodowy, co do którego przyjęcia bądź odrzucenia sąd musi 

podjąć decyzję. Termin kolejnej rozprawy nie został wyznaczony, możliwe, że wyrok zapadnie 

na posiedzeniu niejawnym. 

22 maja – odbyło się spotkanie w sprawie zmian w komunikacji publicznej, które będą 

wprowadzone od 1 lipca. W dyskusji wzięli udział radni, był obecny również przewoźnik, który 

obecnie pracuje nad poprawkami zgłoszonymi podczas spotkania. W dniach 5-16 czerwca będą 

ogłoszone konsultacje społeczne odnośnie KGK. Mieszkańcy będą mogli zgłaszać uwagi do 

rozkładów jazdy oraz przebiegów linii. Uwagi będą mogły być wnoszone pisemnie lub 

elektronicznie. 

24 maja – w Przelewicach odbyła się „Gala sołtysa”, podczas której wręczono nagrody w 

konkursie „Sołtys roku” oraz „Fundusz sołecki – najlepsza inicjatywa”. 

25 maja – na terenie CKiR odbyła się majówka zorganizowana przez sołtysa, radę sołecką, 

KGW i OSP Kobylanka. Impreza była połączona z akcją honorowego krwiodawstwa. Niestety, 

nie dopisała pogoda, co zaważyło na niezbyt dużej frekwencji, niemniej oddano ponad 10 litrów 

krwi, a ci, którzy zdecydowali się jednak mimo niepogody na udział w wydarzeniu, byli 

usatysfakcjonowani. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na przebudowę i remont sanitariatów w szkole w Reptowie. 

Spośród 6 ofert najkorzystniejszą przedstawiła firma KRONEX Krzysztof Krupski z 

Nowogródka Pomorskiego na kwotę 380 996,65 zł. Umowa z wykonawcą została podpisana 

23 maja, a termin zakończenia robót to koniec sierpnia. W połowie czerwca przekażemy plac 

budowy. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na budowę drogi w Reptowie. Wpłynęło 12 ofert na kwoty od  

6,7 mln zł  do 10,2 mln zł. Najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma MTM z Gdyni. 

24 kwietnia podpisaliśmy umowę na dokumentację projektową budowy wodociągu w 

Niedźwiedziu (łącznie z Gajęckim Ługiem), wykonawca: MP PROJEKT Maciej Pospieszny z 

Wronek, termin wykonania 15.12.2025, wartość umowy 69 987,00 zł. 

30 kwietnia ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na dokumentację projektową sieci oświetlenia 

ulicznego. Wpłynęło 6 ofert, jednak musieliśmy to postępowanie unieważnić, bo wszystkie 

oferty przewyższały kwotę 130 tys. zł netto (wartość ofert od 169 tys. do 568 tys.), która 

obliguje do przeprowadzenia postępowania przetargowego. Warto dodać, że w ramach 

uzupełnienia oświetlenia ulicznego zgłoszonego przez radnych i sołtysów „uzbierało się” do 



zaprojektowania ponad 12 km sieci oświetleniowej przy drogach plus 4 km przy ścieżkach 

rowerowych (w stronę Netto, Bielkowo-Nieznań i Reptowo-Morzyczyn). Obecnie 

przygotowujemy SWZ do ogłoszenia przetargu. 

5 maja złożyliśmy wniosek na dofinansowanie zadania pn.: Zagospodarowanie stawu wraz z 

przyległym terenem w miejscowości Kobylanka przy ulicy Bolesława Chrobrego w celu 

odtworzenia zbiornika małej retencji wodnej. Łączny koszt z wniosku to 522 tys., z tego 

dofinansowanie to 400 tys. zł. W tej kwocie ujęty jest koszt wykonania dokumentacji i 

sporządzenia wniosku o dofinansowanie, bo są to koszty kwalifikowane. 

Na podstawie uchwały nr VIII/108/25 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego możemy 

poinformować, że otrzymaliśmy dofinansowanie na poprawę infrastruktury sportowej, tj. 

sali gimnastycznej w SP Kobylanka. Zadanie będzie polegało na montażu ruchomej 

przegrody, która umożliwi prowadzenie lekcji w-f dla dwóch klas jednocześnie. Wartość 

zadania oszacowaliśmy na prawie 34 tys. zł a dofinansowanie wynosi 16 tys. zł. 

Zakończyła się inwestycja przebudowy wodociągu w ulicy Magellana w Kobylance. Na 30 

maja przewidziany jest odbiór prac. Teraz oczekujemy na budowę przez Wodociągi 

Zachodniopomorskie dodatkowego, trzeciego zbiornika na wodę.  

Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego podjął uchwałę nr 903/25 w sprawie 

zatwierdzenia listy wniosków zakwalifikowanych do udzielenia pomocy finansowej w celu 

wspierania rozwoju i modernizacji obiektów sportowych w ramach współpracy z Ministrem 

Sportu i Turystyki. Nasz wniosek o dofinansowanie budowy boiska w Rekowie został 

zakwalifikowany otrzymania 1/3 dofinansowania. W  drugim etapie musimy złożyć wniosek o 

dofinansowanie do MSiT drugiej części, tj. 1/3 kosztów. Termin składania wniosków został 

wydłużony do końca czerwca, niemniej zapewne złożymy nasz wniosek dużo szybciej. 

Trwają prace projektowe: budowy CKiR, nowej szkoły w Kunowie, przedszkola w Reptowie, 

kanalizacji sanitarnej w Miedwiecku i Zieleniewie oraz budowy dróg na Osiedlu Południowym 

i brakującej części chodnika do Jęczydołu – w tym ostatnim przypadku okazało się, że musimy 

to zadanie wykonać w formule ZRiD, bo pas drogowy w jednym miejscu jest zbyt wąski. 

Oznacza to konieczność wydłużenia terminu umownego do końca sierpnia.  

Dobiega końca budowa kanalizacji sanitarnej w Reptowie i przebudowa świetlicy w 

Kunowie, trwa przebudowa drogi w Reptowie na odcinku od skrzyżowania w kierunku 

zamkniętego przejazdu. 

W zakresie prac referatu komunalnego: 

- rozstrzygnęliśmy kolejny przetarg na bieżące remonty i utrzymanie dróg; prace już się 

rozpoczęły 

- trwają koszenia poboczy dróg i terenów komunalnych 

- w trakcie realizacji jest zadanie montażu 8 nowych wiat przystankowych (2 przy węźle 

Motaniec, 2 w Morzyczynie przy skrzyżowaniu do Jęczydołu, 2 przy parkingu w Morzyczynie, 

2 przy ośrodku zdrowia w Kobylance) 

- rozstrzygnięto przetarg na wykonanie gabloty ekspozycyjnej dla historycznego wozu 

strażackiego w Reptowie – złożona został jedna oferta na kwotę 148 707,00 zł, termin 

wykonania: 15 września 



- został ogłoszony przetarg na zakup energii elektrycznej na przyszły rok, trwa analiza ofert. 

Najkorzystniejsze oferty – część 1: oświetlenie przestrzeni publicznej (firma Renpro ze 

Szczecina, kwota 238 219,58 zł), część 2: energia na potrzeby obiektów (firma Respect Energy 

z Warszawy, kwota 153 173,65 zł) 

- wyremontowany został taras budynku urzędu, w najbliższym czasie rozpocznie się remont 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych; rozważamy odświeżenie całej frontowej elewacji – 

orientacyjny koszt to ok. 40 tys. zł 

- zostały zamówione dwie nowe pompy do przepompowni ścieków na Osiedlu Kwiatowym w 

związku z całkowitym wyeksploatowaniem poprzednich 

- tereny nad Miedwiem: wykonano odkomarzanie terenu promenady i kąpieliska, zlecono 

pobór i badanie próbek wody z kąpieliska, rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na obsługę 

ratowniczą na kąpielisku (OSP Bielkowo); jak co roku otrzymamy od miasta Stargard kwotę 

100 tys. zł na pokrycie kosztów obsługi ratowniczej 

- dokonano przeglądu gaśnic w obiektach gminnych 

- została dostarczona część zamówionego sprzętu komunalnego oraz traktor; oczekujemy 

jeszcze na kosiarkę i pług śnieżny 

- na dolnej kondygnacji zostało wyremontowane i wyposażone pomieszczenie dla straży 

gminnej; rezygnujemy z wynajmu kontenera 

- w ramach funduszy sołeckich:  

• Kobylanka – zakupiono nagłośnienie 

• Jęczydół – zamówiono oprawę muzyczną majówki 

• Kunowo – zakupiono zestaw do piłki siatkowej oraz ścianki boczne do wiat przy 

świetlicy, zlecono wypożyczenie i obsługę „dmuchańca” podczas „Festynu majowego" 

i wykonanie „Piana Party" podczas rajdu rowerowego 

• Rekowo – zamówiono dmuchawę plecakową oraz ławki łukowe 

• Reptowo – zamówiono elementy na plac zabaw 

• Zieleniewo – zamówiono dmuchany plac zabaw i maszynę do waty cukrowej wraz z 

obsługą na „Festyn rodzinny", zamówiono flagi, maszt, baner oraz koszulki z logo 

sołectwa, zlecono nagłośnienie i prowadzenie imprezy oraz catering lodowy i szkolenie 

z pierwszej pomocy podczas rajdu rowerowego 

• Jęczydół, Kunowo i Reptowo – zlecono koszenie terenów komunalnych sołectwa. 


